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• FS ønsket at sportslig kvalitet skal prioriteres foran ønsket om 

kompakte leker dersom disse ikke lar seg kombinere.  

• Styret er positive til mangfoldet av idretter TSI har søkt om å avholde. 

• Styret er enig i at sponsorbudsjettet virker høyt og anser det som en 

viktig oppgave for administrasjonen å bidra til bærekraftige 

økonomiske vurderinger. 

• Styret poengterte at det er uheldig å overføre et eventuelt overskudd 

fra lekene til veldedige formål, da eksterne interessenter som 

kommunen etc., normalt ikke gir støtte til prosjekter der overskuddet 

blir tildelt andre enn de tildeler støtte. Iht konkurransereglementet 

skal et evt. overskudd tilfalle studentidrettslaget som i dette tilfelle er 

TSI. 

• Styret gjorde oppmerksom på at det kan bli knapphet om plasser på 

banketten og ba administrasjonen ta dette videre med arrangør for å 

sikre at flest mulig kan delta.  

 




